

# EG - Konformitätserklärung

## EC-Declaration of Conformity

**Produkt:** 7" LCD Monitor  
Product:

**Artikel-Nr.:** 300  
Article-No.:

**Model-Nr.:** CM-300  
Model-No.:

**Hersteller:** HaWoTEC GmbH, Dammwiesenstr. 25, 22045 Hamburg  
Producer:

**Marke:** CARMATRIX  
Trademark:



**Der Hersteller des Produktes erklärt unter Ihrer alleinigen Verantwortung, die Konformität des Produktes mit den folgenden europäischen Richtlinien / Verordnungen**

*The manufacturer of the product declares under your sole responsibility the conformity of the product with the following European directives / regulations.*

**2014/30/EU**

**Folgende harmonisierte Standards wurden angewandt:**

The following harmonized standards were applied:

**EN55032:2015/AC:2016-7**  
**EN55035:2017**  
**EN61000-4-2:2009, EN61000-4-3:2006+A2:2010**

**EN 50498:2010**

**Richtlinie 2011/65/EU (RoHS)**  
in accordance to Directive 2011/65/EU (RoHS)


**Der oben beschriebene Gegenstand erfüllt die Vorschriften der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten“**

The above mentioned product is in compliance with the requirements of Directive 2011/65/EU of the European Parliament and the Council dated 8<sup>th</sup> June 2011 for the restriction of certain hazardous substances in electrical and electronical products.

**HaWoTEC GmbH**  
**Dammwiesenstr. 25**  
**22045 Hamburg / Germany**  
**Phone: 040 / 413 48 752**

Hamburg den 23.01.2020

Ort, Datum / Place & date of issue

A handwritten signature in black ink, appearing to read "M. Pudliszewski".

Betriebswirt Marco Pudliszewski / Geschäftsführer